

<p>المتحدثين:</p> <ul style="list-style-type: none"> • معالي أليكساندر خودولييف، النائب الأول لوزير الطوارئ في بيلاروسيا. • معالي د. ثاني بن أحمد الزيودي، وزير التغير المناخي والبيئة في الإمارات. 	<p>الكلمات الرئيسية</p>
<p>المحور الرئيسي: السياسات والأطر للحد من مخاطر الكوارث</p>	
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • السيدة كيرسي مادي، المدير العام لمكتب الأمم المتحدة للحد من مخاطر الكوارث. 	<p>إطار سندي</p>
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • السيد جون هاميلتون، مستشار في إدارة الطوارئ في نيوزيلاند. 	<p>الحكومة في منظومة الطوارئ والأزمات</p>
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • د. داليا سامهوري، مدير التأهب للطوارئ الصحية في منظمة الصحة العالمية. 	<p>إطار سياسات إدارة مخاطر الطوارئ</p>
<p>المحور الرئيسي: الاستعداد والجاهزية للأحداث الكبرى، والدروس المستفادة من التعافي من الازمات</p>	
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • السيد بييرو قالي، المدير العام لإدارة فعالية إكسبو ميلان 2015 في إيطاليا. 	<p>التجربة الإيطالية والدروس المستفادة من استضافتها لمعرض إكسبو ميلان 2015</p>
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • العقيد علي خليفة الغيص، رئيس الأمن لمكتب إكسبو 2020 في الإمارات. 	<p>حول الاستعداد والجاهزية لمعرض إكسبو 2020</p>
<p>المتحدث:</p> <ul style="list-style-type: none"> • العميد الدكتور هاني بن هاشم النابلسي، خبير في إدارة الحشود والسلامة في المملكة العربية السعودية. 	<p>انسيابية الحشود في موسم الحج</p>

المتحدثين:	الكلمات الرئيسية
<ul style="list-style-type: none"> • معالي د. أنجيلو بوريللي، رئيس الدائرة الوطنية للحماية المدنية في رئاسة مجلس الوزراء في إيطاليا. • معالي مريم بنت محمد المهيري، وزيرة دولة - دولة الإمارات العربية المتحدة. 	

المحور الرئيسي: مستقبل إدارة الطوارئ باستخدام الذكاء الاصطناعي

المتحدث:	التجربة السنغافورية
<ul style="list-style-type: none"> • العقيد مايكل تشوا زوت شياب، مدير المواد الخطرة - قوة الدفاع المدني بسنغافورة. 	
المتحدث:	الذكاء الاصطناعي في برنامج دبي للطوارئ الطبية
<ul style="list-style-type: none"> • د. علي سالم القيواني، مدير مكتب إدارة الكوارث والأزمات في هيئة الصحة بدبي. 	
المتحدث:	استخدام الذكاء الاصطناعي في إدارة الطوارئ
<ul style="list-style-type: none"> • الرائد د. م. ناصر محمد الساعدي، مستشار الذكاء الاصطناعي في شرطة أبوظبي. 	
المتحدث:	توظيف الذكاء الاصطناعي لمواجهة الأزمات
<ul style="list-style-type: none"> • د. أندرو جاكسون، الرئيس التنفيذي لشركة بيكاسس. 	

المحور الرئيسي: التعافي من الأزمات- الدروس المستفادة

المتحدث:	التعافي من الأزمات النووية
<ul style="list-style-type: none"> • السيدة أمينة العبدولي، مدير البيئة والمختبرات والبنية التحتية في الهيئة الاتحادية للرقابة النووية. 	
المتحدث:	تجارب واقعية ودروس مستفادة ما بعد إعصار مكونو: جهود التعافي العمانية
<ul style="list-style-type: none"> • المقدم فيصل بن سالم الحجري، رئيس المكتب التنفيذي للجنة الوطنية للدفاع المدني في سلطنة عمان. 	

ورش العمل المصاحبة

الورشة 1:	الورشة 2:
------------------	------------------

<p>كيفية الاستجابة للأزمات الوطنية السيبرانية تقدمها السيدة سارة نيسي – نائب مدير الاستعداد والحماية مكتب المملكة المتحدة للأمن ومكافحة الإرهاب المملكة المتحدة</p>	<p>دور الفرد في الاستجابة للطوارئ، فهم برامج التطوع في الاستجابة للطوارئ، وإشراك المجتمعات للاستجابة الفعالة للكوارث، يقدمها السيد جريجوري فورستر، رئيس المنظمة الأمريكية للتطوع.</p>
<p>الورشة 4: عمليات الاستجابة للجهات في بيئة تهديدات غير متوقعة، يقدمها اللواء مايكل شارلتون ويدي مدير تدريب المرونة الدولية في أمانة الطوارئ المدنية - مجلس الوزراء المملكة المتحدة.</p>	<p>الورشة 3: استراتيجية الاتحاد الأوروبي للحد من المخاطر الكيميائية والبيولوجية والاشعاعية والنووية والتعاون مع مجلس التعاون الخليجي ، يقدمها كل من:</p> <ul style="list-style-type: none"> السيد د. يوري بروينين دي بروين من المفوضية الأوروبية مركز التميز الكيميائي والبيولوجي والإشعاعي والنووي. السيدة جيرنا فالينوفا من دائرة الخدمات الخارجية الأوروبية – بروكسل مركز التميز الكيميائي والبيولوجي والإشعاعي والنووي. السيد عادل رادويني المنسق الإقليمي للشرق الأوسط ودول مجلس التعاون الخليجي من برنامج الحد من المخاطر الكيميائية والبيولوجية والإشعاعية والنووية وحوكمة الأمن.
<p>الورشة 6:</p> <ul style="list-style-type: none"> ورشة المنظومة الوطنية للإنذار المبكر ويقدمها كل من: السيد حمد العامري مدير إدارة التكنولوجيا والاتصالات في الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث. السيد كريس فان أروم، مدير محفظة المنتجات شركة ون تو مني. 	<p>الورشة 5: نهج رقمي شامل لإدارة الأزمات وإدارة الطوارئ يقدمها السيد بول بارك مدير الدفاع والأمن والأمان العام اتصالات الرقمية.</p>

Opening Speech	Speakers: <ul style="list-style-type: none"> • H.E. Alexander Khodulyev, First Deputy Minister of Emergencies, Belarus. • H.E. Dr. Thani bin Ahmed Al Zeyoudi, Minister of Climate Change and Environment, UAE.
Main Theme: Policies and Frameworks for Disaster Risk Reduction	
Sendai Framework	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Ms. Kearsi Madi, Director-General of the UN Office for Disaster Risk Reduction.
Governance in the Emergency and Crisis Management System	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Mr. John Hamilton, Emergency Management Consultant, New Zealand.
Framework of Policies for Managing Emergency and Medical Disaster Risks	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Dr. Dalia Samhouri, Director of Health Emergency Preparedness at the World Health Organization.
Main Theme: Preparedness and Readiness for Major Events, and Lessons Learned from Recovery from Crises	
The Italian Experience and Lessons Learned from Hosting Expo Milan 2015	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Mr. Piero Galli, Director General of the Expo Milan 2015 Event Management in Italy.
Regarding the Preparedness and Readiness for Expo 2020	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Colonel Ali Khalifa Al Ghais, Head of Security for Expo 2020 in the UAE.
Crowd Flow during the Hajj Season	Speaker: <ul style="list-style-type: none"> • Maj. Dr. Hani bin Hashim Al-Nabulsi, Expert in Crowd Management and Safety in the Kingdom of Saudi Arabia

<p>Keynote Speech</p>	<p>Speakers:</p> <ul style="list-style-type: none"> • H.E. Dr. Angelo Borrelli, Head of the National Civil Protection Department at the Prime Minister's Office in Italy. • H.E. Mariam bint Mohammed Al Mehairi, Minister of State - United Arab Emirates.
<p>Main Theme: The Future of Emergency Management Using Artificial Intelligence</p>	
<p>The Singaporean Experience</p>	<p>Speaker:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Col. Michael Chew Zoot Shiap, Director of Hazardous Materials, Singapore Civil Defense Force.
<p>Artificial Intelligence in Dubai's Emergency Medical Program</p>	<p>Speaker:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dr. Ali Salem Al Qiywani, Director of the Disaster and Crisis Management Office at the Dubai Health Authority
<p>Using Artificial Intelligence in Emergency Management</p>	<p>Speaker:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Captain Dr. M. Nasser Mohammed Al Saadi, Artificial Intelligence Advisor at Abu Dhabi Police.
<p>Leveraging Artificial Intelligence to Address Crises</p>	<p>Speaker:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dr. Andrew Jackson, CEO of Pegasus.
<p>Main Theme: Recovery from crises - Lessons learned</p>	
<p>Recovery from nuclear crises</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Ms. Amina Al Abdouli, Director of Environment, Laboratories, and Infrastructure at the Federal Authority for Nuclear Regulation.

<p>Real-life experiences and lessons learned from Cyclone Mekunu: Omani recovery efforts</p>	<ul style="list-style-type: none"> Major Faisal bin Salem Al-Hajri, Head of the Executive Office of the National Civil Defense Committee in the Sultanate of Oman.
--	---

Workshops	
<p>Workshop 1: The Role of the Individual in Emergency Response, Understanding volunteer programs in emergency response, Engaging communities for effective disaster response, presented by:</p> <p>Mr. Gregory Forster, President of the American Volunteer Organization.</p>	<p>Workshop 2: Responding to National Cyber Crises, presented by:</p> <p>Ms. Sarah Nisi, Deputy Director for Preparedness and Protection, UK Office for Security.</p>
<p>European Union Strategy for Chemical and Biological Workshop 3: Risk Reduction and Nuclear Risks, and Cooperation with the Gulf Cooperation Council (GCC), presented by:</p> <ul style="list-style-type: none"> Dr. Yuri Bruin, European Commission, Center of Excellence for Chemical, Biological, Radiological, and Nuclear (CBRN) Risks. Ms. Gerna Valinova, European External Action Service - Brussels, Center of Excellence for Chemical, Biological, Radiological, and Nuclear (CBRN) Risks. Mr. Adel Radowini, Regional Coordinator for the Middle East and GCC from the Chemical, Biological, Radiological, and Nuclear Risk Reduction and Security Governance Program. 	<p>Workshop 4: Response Operations for Entities in Unforeseen Threat Environments, presented by:</p> <p>Maj. Michael Charlton-Wade, Director of International Resilience Training at the Civil Contingencies Secretariat - UK Cabinet Office.</p>

Workshop 5: A Comprehensive Digital Approach to Crisis Management and Emergency Management, presented by:

Mr. Paul Park, Director of Defense, Security, and Public Safety, Digital Communications.

Workshop 6: the National Early Warning System, presented by:

- Mr. Hamad Al Amri, Director of Technology and Communications at the National Emergency Crisis and Disasters Management Authority.
- Mr. Chris van Arum, Product Portfolio Director, One to Many.